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ČESKO: Ombudsman Stanislav Křeček v pondělí dopoledne v Ústřední vojenské nemocnici
navštívil prezidenta republiky. Podle něho není v tuto chvíli Miloš Zeman nikterak omezen
ve svých právech. Doktor Křeček v prohlášení mluví o absenci mechanismu, který by
umožňoval nezbytnou správu státu. Ihned se vyrojila řada komentářů.

Veřejný ochránce práv Stanislav Křeček zavítal za prezidentem Milošem Zemanem. Zdůraznil, že do
Ústřední vojenské nemocnice dorazil nejen se souhlasem hlavy státu, ale též se souhlasem lékařů.

„Přesvědčil jsem se nejen o tom, že prezidentovi je samozřejmě poskytována veškerá lékařská péče,
kterou nezbytně potřebuje, ale také o tom, že v tuto chvíli není prezident nikterak omezen ve svých
právech, v přijímání návštěv a v komunikaci s nimi,“ uvedl Křeček.

Podle jeho slov lze proto jen litovat, že se dosud nepodařilo vytvořit stav, ve kterém by byla
zachována důstojnost osoby prezidenta a jeho úřadu a současně vytvořen mechanismus, který by
umožňoval nezbytnou správu státu za všech okolností.

„V této věci je vážně narušena racionální a obecně akceptovatelná komunikace mezi volenými i
výkonnými orgány státu, občanskou veřejností a odbornými lékařskými pracovišti, která je však zcela
nezbytná k obnovení důvěry v demokratické instituce v zemi. To vede k růstu zcela nepřijatelných
nenávistných projevů nejen na sociálních sítích, ale i obecně ve veřejném prostoru. K nápravě tohoto
stavu bych chtěl, jako veřejný ochránce práv ve smyslu svých kompetencí co nejvíce napomáhat,“
doplnil Stanislav Křeček v prohlášení, které zveřejnil na svém facebookovém profilu.

Prezident republiky při podpisu rozhodnutí o svolání schůze Poslanecké sněmovny.

Občané začali na příspěvek ihned reagovat. „Doufám, že všichni měli respirátor,“ napsal Bronislav
Poul z Filozofické fakulty Univerzity Karlovy.
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„Děkuji, pane doktore, že jste navštívil pana prezidenta i za článek. Bohužel, padesát procent
čtenářů ho nepřijme s porozuměním,“ vyjádřil své mínění jiný z komentujících. „Celé je to trošičku
jinak. Prezidenta si dnes svým způsobem váží i dost lidí, kteří ho nevolili. To jen oirohujerská lůza mu
nemůže přijít na jméno,“ poznamenal další z diskutérů.

Nesouhlas s ombudsmanem vyjádřil uživatel David Jan Hus. „Mechanismus, který by umožňoval
nezbytnou správu státu za všech okolností přece v případě prezidenta existuje, ten není třeba
vytvářet,“ konstatoval.

Na twitteru se objevily i podstatně negativnější komentáře. „Není omezen ve svých právech? No to
jsme věděli, ne? Je v nemocnici, kde mu je poskytována bezplatná péče. Návštěvy mu taky
nezakázali, a když je toho schopen, může s nimi i pokecat. On mu to snad někdo upíral? To je zase
objev, to nemá ombudsman nic lepšího na práci?“ Ptala se po informací o Křečkově návštěvě na
profilu ČT24 diskutující Marcela Tesařová.

„Tak teď bude každý den nějaká návštěva z okruhu prověřených. Snad jich mají na listině dost, aby
jim vydržely do 8. listopadu,“ poznamenala na twitteru další kritička.
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